



## World Academy of Mining Sciences

010000 Republic of Kazakhstan, Astana city, Saraishyk, 32/1

Out. N 29- 2024

21.02.2024.

### Members of the Presidium World Academy of Mining Sciences

Dear colleagues!

I am sending you the agreed Agenda of the meeting of the Presidium of the World Academy of Mining Sciences, which is scheduled to be held in Kazakhstan (Almaty) on April 11-13, 2024.

#### Agenda

1. Introductory speech by the Chairman of the Presidium of the WAMS, Academician P. Ochirbat.
2. Report on the activities of the Academy in 2023.- the President's WAMS acad. Ryspanov N.B.
3. Report "Current state and prospects of mining development in Kazakhstan (National Academy of Mining Sciences of Kazakhstan).
4. Admission to the WAMS membership
5. Awarding badges and diplomas to members and corporate members of the WAMS.
6. Updating the WAMS website.
7. On the creation of new research institutes under WAMS
8. About the next meeting of the Presidium of the WAMS.
9. Various issues

*With respect,*

### Членам Президиума Всемирной Академии Горных Наук

Уважаемые коллеги!

Направляю Повестку дня заседания Президиума ВАГН, которое планируется провести в период 11-13 апреля 2024г. в Казахстане (г.Алматы).

#### Повестка дня

1. Вступительное слово Председателя Президиума ВАГН акад. П.Очирбата.
2. Отчет о деятельности Академии в 2023г. - Президент ВАГН акад. Рыспанов Н.Б.
3. Доклад «Современное состояние и перспективы развития горного дела в Казахстане (Национальная Академия Горных Наук Казахстана).
4. Прием в члены ВАГН
5. Вручение значков и дипломов членам и корпоративным членам ВАГН.
6. Актуализация сайта ВАГН.
7. О создании новых НИИ при ВАГН
8. Об очередном заседании Президиума ВАГН.
9. Разное

*С уважением,*

President WAMS

Doctor of Technical Sciences, Academician/  
Президент ВАГН д.т.н., академик

Ryspanov N.B.